
Zápis 
z kolegia děkana FŽP z 7.6.2005 

 
Přítomni: Doc. Seják, Prof. Vráblíková, Ing. Richter, Ing. Rýznarová, Ing. Vosátka, Ing. Dolanský, 
Mgr. Vojtíšek 
 
Omluveni: Doc. Blažková 
 
Kontrola z minulých kolegií:  
(z 1.2.2005)  
Bod č. 4. Tajemník fakulty žádá řešitele grantů, schválených a smluvně zabezpečených pro rok 
2005 o zaslání specifikace projektu ( typ / GAČR, PHARE aj./, číslo, název, jméno řešitele,doba 
řešení projektu a přidělené prostředky)  
Pro:hlavní řešitelé  
Termín: nejdéle do 10 dnů po uzavření smlouvy pokračuje  
 
Bod č.5  
Kontrola průběhu studia doktorandů, bude v další fázi probíhat individuálně na vyžádání děkana  
Pro: vedoucí kateder  
Termín: průběžně  
 
(z 12.4.2005)  
Bod.č.4 Práce na akreditaci „ R a R“.  pokračuje  
Návrh bude projednán VR Fakulty životního prostředí. Další schůzka se bude konat 21.6. v 8h. 
Prof. Vráblíková navrhuje postupně začít s přípravou doktorského programu. 
Pro: Dr. Richter, Doc. Seják a prof. Vráblíková  
Termín: 21.6.2005  
 
(z 17.5.2005)  
Bod č.2  
Dlouhodobý záměr FŽP (Rozvojová strategie FŽP) 2006/ 2010. Pracovní verze této strategie FŽP 
byla děkanem odeslána na rektorát dne 7.6.2005. 
 
 
Nové:  
Bod.č.1: zpracování rozvrhu pro ak. rok 2005/06 
– Jednotlivé katedry určily zástupce pro tvorbu rozvrhu. Ve středu 8.6.2005 bude realizována 

schůzka proděkana pro studium a p. Józsy, kdy dojde k přípravě rozvrhu. Operativně budou na 
tuto schůzku přizváni i zástupci kateder. V úterý Ing. Prchalová opět proškolí p. Józsu v obsluze 
aplikace pro tvorbu rozvrhu. 

– Dle potřeb bude tajemník hledat nové prostory pro výuku. 
– Dále proběhla diskuze nad obsazením funkce rozvrháře v příštím období. y. 
 
Bod č.2: Ing. Richter upozornil na termín konání promocí v Severočeském divadle dne 24.6. (9,00 
hod. a 11,00 hod. bakalářské studium, 13,00 hod. magisterské studium). Vedoucí kateder zajistí 
účast dvou zástupců při promocích. 
Pro: vedoucí kateder 
 
 
Z kolegia rektora: 
Děkan informoval o bodech jednání kolegia rektora, zejména o akceptaci investičního záměru na 
rekonstrukci výtahů a zasedání Vědecké rady UJEP dne 16.6. při příležitosti udělení čestných 
„doctor honoris causa“ (vedoucí kateder pozvou na tuto významnou akci své kolegy podle 
pozvánek).  



Dále: 
– stále je možné žádat o podporu ze společnosti Glaverbel 
– děkan dále informoval o nízkém počtu (7) nezaměstnaných absolventů fakulty 
– do 25.6. budou vydány nové platové výměry pro zaměstnance UJEP 
– kdo z pedagogů je ubytován na kolejích, musí do konce června podat žádost o ubytování na nový 

ak. rok 
 
Různé: 
Ing. Vosátka: 
– požádal, aby při konání akcí v prostorách fakulty byla důsledně provedena blokace alokovaných 

místností 
– informoval o šetření studentů zaobírajících  se aspekty vzdělávání na FŽP 
 
Ing. Dolanský 
– informoval o konání mezinárodního setkání k projektu Neptun ve dnech 8.-11.6. a pozval děkana 

na jednání. 
 
Prof. Vráblíková 
– považuje současné řešení licenčních smluv za nešťastné. Navrhuje pro příští období lépe 

organizačně zabezpečit tisk a podepisování smluv. 
– navrhla širší diskuzi nad konáním SZZ (otázka vypisovaných témat, počtu studentů na jednoho 

pedagoga, počet povinných výtisků) 
 
Ing. Richter: 
– informoval, že studenti si stěžují na časté změny termínů zkoušek a pozdní příchody pedagogů 
– účast členů komise na SZZ byla dostatečná, ale upozornil, že termíny státnic jsou známy 

dostatečně dopředu, aby se jednotliví zkoušející mohli dostavit. 
– vedoucí kateder navrhnou odměny za organizaci SZZ. Návrhy zašlou Ing. Richterovi. 
 
 
Příští kolegium děkana se bude konat dne 21.6.2005 
 
 
 
Zapsal Ing. Tomáš Dolanský 


